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Zápis č. 31/17‐20 (232) 
z mimořádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 26. listopadu 2019, 14:00 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH ‐ E517) 

 
Přítomni:  Diviš, Kalina, Komendová, Mravec, Obruča, Palovčík, Pilátová, Pořízka, Sedláček, 

Szotkowski, Šintajová. 
Omluveni:    Flegr, Krajčovič, Němcová, Šimončičová.  
Hosté:     Hladík, Weiter. 

 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Dodatek ke směrnici děkana č. 1/2019 ‐ schvalování. 
3. Dodatek ke směrnici děkana č. 5/2018 ‐ schvalování. 
4. Směrnice „Pravidla pro přijímací řízení v navazujícím magisterském studijním programu 

Environmental Sciences and Engineering“ ‐ schvalování. 
5. Různé 
 
 
AD 1)  
Předseda AS FCH VUT přivítal přítomné a zahájil zasedání. S ohledem na to, že dnes se jedná 
o mimořádné  zasedání, případné připomínky k zápisu  z minulého  řádného  zasedání budou 
projednány na příštím řádném zasedání AS. 
Následně předseda AS nechal hlasovat o navrženém programu: 
Hlasování: 
  Pro:     11 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
 
AD 2) 
Dokument  byl  projednán  na  minulém  zasedání  AS,  kde  byl  vznesen  dotaz,  zda  studijní 
program  Environmentální  chemie,  bezpečnost  a  management  přímo  nahrazuje  stávající 
studijní program Chemie a technologie ochrany životního prostředí nebo zda budou probíhat 
souběžně.  Vysvětlení  podává  děkan  fakulty:  tento  nový  studijní  program  byl  připravován 
jako  náhrada  stávajícího  studijního  programu  formou  reakreditace.  Vzhledem  k tomu,  že 
nový  studijní  program  má  odlišný  název,  nelze  žádat  o  reakreditaci,  ale  jako  novou 
akreditaci.  Současně  na  stávající  studijní  program  máme  již  schválenou  směrnici  ‐ 
z formálních  důvodů  tedy  bude  výhodnější  ponechat  oba  studijní  programy  a  následně 
přestoupit do nového studijního programu.  

Další dotazy nezazněly; bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     11 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Dodatek č. 1 ke směrnici děkana č. 1/2019 byl schválen. 
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AD 3) 
Dodatek  č.  1  ke  směrnici  děkana  č.  5/2018  byl  rovněž  projednán  na minulém  zasedání; 
Akademickému  senátu byl  zaslán  s dohodnutými  formálními úpravami. Nyní položila dotaz 
dr. Komendová: S ohledem na to, že se dokument vztahuje  i na publikace z letošního roku, 
jaké náležitosti je třeba doložit? Reaguje děkan: U těchto publikací je třeba doložit přidělení 
doi kódu. 
Další dotazy nezazněly; bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     11 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Dodatek č. 1 ke směrnici děkana č. 5/2018 byl schválen. 
 
 

AD 4) 
I  tento  dokument  byl  projednán  na minulém  zasedání  AS  FCH;  byla  provedena  revize  a 
oprava čl. 4, který předseda AS FCH citoval a bylo konstatováno, že nyní je znění v pořádku. 
Revidovaný dokument byl rovněž Akademickému senátu zaslán. 

Další dotazy nezazněly; bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     11 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení:  Směrnice  „Pravidla  pro  přijímací  řízení  v navazujícím magisterském  studijním 
programu Environmental Sciences and Engineering“ je schválena. 
 

AD 5) 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi a předal slovo děkanovi fakulty. 

Prof. Weiter: 

 Na jednání rektorů univerzit s náměstkem ministra byly upřesněny některé informace 
týkající  se  rozdělení  instituc.  podpory  pro  rok  2020  s ohledem  na  hodnocení  dle 
M17+; předpokládá se, že z celkové částky bude 85 % (cca 6,6 miliard Kč) rozděleno 
v rámci  stabilizační  složky,  tj.  dle  stávajícího  schématu  a  zbývajících  15  %  bude 
rozděleno dle výsledků M17+, přičemž pro financování bude zohledněn pouze druhý 
pilíř,  a  to  tak,  že  za  publikace  v prvním  kvartilu  bude  přiděleno  60 %,  ve  druhém 
kvartilu 30 % a ve třetím kvartilu 10 %. Nebudou posuzovány publikace s více než 30 
autory.  

 Toto  rozdělení  se  pro  fakultu  jeví  jako  dobré  ‐  v podstatě  odpovídá  nastavenému 
motivačnímu systému.  

 Zásadní bude hodnocení v roce 2021 pro rok 2022 se zastropováním na další 4 roky. 

 
Doc. Diviš: 

 Ve spolupráci s Ing. Toufarem se intenzívně pracuje na odstranění příčin zápachu v 
budově ‐ konkrétně zintenzivněním odsávání v neutralizační stanici. 

 Na  dnešním  kolegiu  děkana  zazněly  informace  týkající  se  přípravy  fakultních 
strategických dokumentů; tyto budou členům vedení prezentovány na příštím kolegiu 
děkana dne 17. prosince. Děkan upřesňuje tuto informaci: Na příštím kolegiu děkana 
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budou  tyto  dokumenty  ještě  tvořeny  ‐  představení  dokumentů  Akademickému 
senátu  (a  celé  akademické  obci)  je  plánováno  na  leden  při  diskuzním  setkání. 
Nicméně děkan vyzval členy AS k tomu, aby zasílali svoje náměty do strategie ‐ ideální 
je  jejich  průběžné  zapracování  přímo  při  tvorbě  dokumentů.  Současně  s přípravou 
plánu  realizace  strategického  záměru  se  zpracovává  také  tzv.  strategie 2030  ‐  je  to 
dokument, který reaguje na klesající umístění VUT v některých žebříčcích, tedy spíše 
návrh  opatření  k zastavení  tohoto  trendu,  nejedná  se  o  strategický  dokument 
v pravém  slova  smyslu.  Koncepční  strategie  na  dalších  5  let  se  bude  připravovat 
v příštím roce. 

 Detailněji seznámil členy AS FCH s vystoupením rektora VUT na zasedání AS VUT dne 
19.  11.  2019,  které  se  zabývalo  problémem  hodnocení VVŠ  a  informoval  o  vzniku 
Akademického fóra VUT a termínu ustavující schůze (27.  listopadu v 16:00 hodin na 
rektorátě VUT). 

 
Další příspěvky do diskuze nebyly.  
Další řádné zasedání AS FCH se uskuteční 14. 1. 2020 ve 14.00 hodin. 
Následně předseda AS FCH poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 
 
 
Brno, 28. 11. 2019           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   
 

..…………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


